

Bahasa Melayu
<div><div><div><div><div></div></div><div><div></div></div></div><div><div><div></div></div><div><div></div></div></div><div><div><div></div></div><div><div></div></div></div></div></div>
<div> <div><div>1 Penting</div></div> <div>Baca nsalah Maklumat Penting ini dengan teliti sebelum menggunakan pengisar dan simpan untuk rujukan masa hadapan.</div> </div>
<div><div>Am</div></div>
<div><ul style="list-style-type: none">Baca manual pengguna ini dengan teliti sebelum anda menggunakan perkakas dan simpan untuk rujukan masa hadapan.</div>
<div><div>Bahaya</div></div>
<div><ul style="list-style-type: none">Jangan sekali-kali tenggelamkan unit motor ke dalam air atau apa-apa cecair lain, atau memilikannya di bawah paip. Hanya gunakan kain lembab untuk membersihkan unit motor.</div>
<div><div>Amaran</div></div>
<div><ul style="list-style-type: none">Pastikan bahawa voltan yang dinyatakan pada perkakas sepadan dengan voltan sesalur tempatan anda.Jika kord sesalur rosak, kord mestilah digantikan oleh Philips, pusat servis yang dibenarkan oleh Philips ataupun pihak lain seumpamanya yang layak untuk mengelakkan bahaya.Jangan gunakan perkakas jika palam, kord sesalur atau bahagian lain telah rosak.Jangan sekali-kali gunakan balang pengisar atau bikar pengisar kering untuk menghidupkan dan mematikan perkakas.Jangan biarkan perkakas digunakan tanpa pengawasan.Perkakas ini tidak seharusnya digunakan oleh kanak-kanak. Jauhkan perkakas dan kordnya dari capaian kanak-kanak.Perkakas boleh digunakan oleh orang yang kurang upaya dari segi fizikal, deria atau mental, atau kurang berpengalaman dan pengetahuan jika mereka diberi pengawasan dan arahan berkenaan penggunaan perkakas secara selamat dan jika mereka memahami bahaya yang mungkin berlaku.Jangan sentuh bilah teratah apabila plag perkakas dipasang. Bilah adalah sangat tajam.Berhati-hati jika cecair panas dituang ke dalam pemproses makanan atau pengisar kerana cecair boleh terpancut keluar daripada perkakas disebabkan pengewangan yang mengejut.Perkakas ini dimaksudkan untuk digunakan di dalam rumah sahaja.</div>

Bahasa Melayu

</